

2 March, 2017

Invitation to Sun Life MPF Member Seminar 2017

Dear Members,

Sun Life Hong Kong Limited ("Sun Life") has scheduled 2 sessions of member seminar on the following dates. You are cordially invited to attend the seminar. To enroll for the seminar, you can register through the following channels for designated scheme:

For Sun Life Rainbow MPF Scheme members	For Sun Life MPF Master Trust members
<ul style="list-style-type: none"> • By Fax Complete the following registration form and return by fax to our Administrator of the scheme (Fax No.: 3183 1889) • By Call Calling Sun Life Pension Services Hotline: 3183 1888 and provide the required information in the registration form 	<ul style="list-style-type: none"> • By Fax Complete the following registration form and return by fax to our Administrator of the scheme (Fax No.: 3183 1901) • By Call Calling Sun Life MPF Master Trust Services Hotline: 2971 0200 and provide the required information in the registration form

Enrolment deadline of **Seminar Session 1** is **22 March 2017** and that of **Seminar Session 2** is **29 March 2017**. We will send you a confirmation for registration via email on or before 24 March 2017 (for Seminar Session 1) and 31 March 2017 (for Seminar Session 2). We look forward to seeing you at the seminar.

Sincerely,

Sun Life Hong Kong Limited

Sun Life MPF Member Seminar Registration Form

Please **SELECT ONE** session of member seminar by putting a "✓" in the box.

<input type="checkbox"/>	Seminar Session 1	<input type="checkbox"/>	Seminar Session 2
Date:	29 March, 2017 (Wednesday)	Date:	8 April, 2017 (Saturday)
Time:	19:15 – 20:30 (Registration at 19:00)	Time:	15:15 – 16:30 (Registration at 15:00)
Venue:	Rooms 508-520 (Cliftons) Hutchison House 10 Harcourt Rd, Central	Venue:	Gordon Wu Hall, UG level B P International No.8 Austin Road, Tsim Sha Tsui Kowloon, Hong Kong
Language:	Cantonese	Language:	Cantonese
Enrolment		Enrolment	
Deadline:	22 March 2017	Deadline:	29 March 2017

Please tick the relevant box below as appropriate (Mandatory Field):

Sun Life Rainbow MPF Scheme member Sun Life MPF Master Trust member

Contact Information (Mandatory Field)

Name: _____ Member No.: _____

Email (for confirmation): _____ Mobile No.: _____

Note

1. The above seminars will be conducted in Cantonese.
2. Seats are limited and available on first-come-first-served basis.
3. Seminar will be cancelled if Typhoon Signal No.8 or Rainstorm Black Warning Signal is hoisted at or before 12:00 noon on the day of seminar and no prior notice will be given due to seminar cancellation. Sun Life will inform the enrolled members of the new seminar schedule via email once the seminar has been rescheduled.

Personal Information Collection Statement

Your personal information collected will be used by Sun Life Hong Kong Limited and BestServe Financial Limited for arrangement and communication in relation to the seminar only, and will be destroyed after the seminar conducted.

You have the right to request access to and correction of your personal data provided for this seminar enrolment. You may make your data access and correction of personal data request by calling Sun Life Pension Services Hotline: 3183 1888 (for Sun Life Rainbow MPF Scheme members) or Sun Life MPF Master Trust Services Hotline: 2971 0200 (for Sun Life MPF Master Trust members).

誠邀閣下出席「永明強積金成員講座」

親愛的成員：

香港永明金融有限公司（「永明金融」）將於以下日期舉行兩場成員講座。現誠邀閣下出席是次成員講座。如閣下有興趣參加是次成員講座，請填妥以下登記表格並透過以下方式進行登記：

適用於永明彩虹強積金計劃成員	適用於永明強積金集成信託計劃成員
<ul style="list-style-type: none"> • 以傳真方式登記 請填妥以下登記表格並以傳真方式（傳真號碼：3183 1889）交予本計劃的管理人 • 透過電話登記 致電永明退休金服務熱線：3183 1888 提供登記表格內所須資料進行登記 	<ul style="list-style-type: none"> • 以傳真方式登記 請填妥以下登記表格並以傳真方式（傳真號碼：3183 1901）交予本計劃的管理人 • 透過電話登記 致電永明強積金集成信託計劃服務熱線：2971 0200 提供登記表格內所須資料進行登記

第一場講座的登記限期為 3 月 22 日，而第二場講座的登記限期為 3 月 29 日，我們將分別於 3 月 24 日或之前（適用於第一場講座）及 3 月 31 日或之前（適用於第二場講座）透過電郵向閣下發出確認通知。我們熱切期待與閣下於講座中會面。

香港永明金融有限公司 謹致

2017 年 3 月 2 日

永明強積金成員講座登記表格

請選擇其中一場成員講座，並於方格內填上“✓”。

<input type="checkbox"/>	第一場講座	<input type="checkbox"/>	第二場講座
日期：	2017 年 3 月 29 日（星期三）	日期：	2017 年 4 月 8 日（星期六）
時間：	19:15 – 20:30 < 19:00 開始登記 >	時間：	15:15 – 16:30 < 15:00 開始登記 >
地點：	中環 10 號夏慤道 和記大廈 508-520 室(Cliftons)	地點：	香港九龍尖沙咀柯士甸道 8 號 香港龍堡國際酒店 胡應湘宴會廳
語言：	廣東話	語言：	廣東話
登記限期：	2017 年 3 月 22 日	登記限期：	2017 年 3 月 29 日

請在以下適當的方格內填上「✓」號（必須填寫）

- 永明彩虹強積金計劃成員 永明強積金集成信託計劃成員

聯絡資料（必須填寫）

姓名：_____ 成員帳戶號碼：_____

電郵地址(用作確認通知)：_____ 手提電話號碼：_____

注意

1. 以上講座將以廣東話進行。
2. 名額有限，先到先得，額滿即止。
3. 如天文台於講座當日中午十二時或之後發出八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告，講座將會取消，並無須作預先通知，惟永明金融將在另定講座日期後，以電郵方式通知成功登記之成員。

個人資料收集聲明

收集的個人資料將由香港永明金融有限公司及卓譽金融服務有限公司只用作是次講座安排及通訊之用途，並於講座後銷毀。你有權要求查閱及更改在登記講座時提供的個人資料，您可透過致電永明退休金服務熱線：3183 1888（適用於永明彩虹強積金計劃成員）或致電永明強積金集成信託計劃服務熱線：2971 0200（適用於永明強積金集成信託計劃成員）以要求查閱及更改在登記講座時提供的個人資料。